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                                                           ACTA REUNIÓ CONSELL 17 DE DESEMBRE DE 2024 
 
 
 
Assistents presencials: 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Sr. Ricard Hernández Muñoz 
Societat Catalana de Medicina d'Urgències i Emergències: Dr. Francisco Javier Escalada Roig 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dra. Marta Magaldi 
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Sònia Moreno Escribà 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Ricard Molina Latorre 
Societat Catalana de Medicina Intensiva i Crítica: Dr. Juan Carlos Ruiz Rodríguez 
Societat Catalana de Pediatria: Dra. Laia Vega Puyal 
Convidat: Pablo Escanez 
 
Connexió on-line:  
Societat Catalana de Cardiologia: Dra. Montserrat Vila Perales 
 
Excusen assistència:  
Societat Catalana de Pediatria: Dr. Lluis Mayol Canals 
Societat Catalana d'Anestesiologia, Reanimació i Terapèutica del Dolor: Dr. Alex Romero 
Fernández 
Societat Catalana de Medicina Familiar i Comunitària: Dra. Verónica Domínguez Panadero 
Societat Catalana de Cardiologia: Dr. Pablo Loma-Osorio  
 
 
La reunió s'inicia a les 17:07 hores 

 
Lectura y aprovació de l’Acta del 12 de novembre de 2024-  Aprovada 

 

 

Situació relleu presidència del Consell 
Amb reunió prèvia dels presidents de les societats de la  Socmue i Anestesia. En Ricard Hernández 
realitza una petita explicació i deixa constància que el canvi havia de realitzar-se a 31/12/2024 i 
el relleu intern a la societat d’Anestesiologia , aquesta societat a determinat que la nova 
presidenta seria la Dra. Marta Magaldi.  
La Dra. Magaldi és conscient que li manca informació i un rodatge amb el càrrec, i es considera 
que seria precipitada la seva incorporació. Per tant els 2 Presidents de les societats constituents 
posen a sobre de la taula la possibilitat que es prologui la presidència per part de la Socmue i que 
no pot superar la data de juny del 2025. Es donen dos possibilitats primera que fos al més d’abril 
, que ja coincidia amb el canvi dels 2 anys, o el 30 de juny amb el canvi de l’any escolar. I així 
començar les noves juntes al setembre amb el any escolar. 
El 23 de gener hi ha la reunió dels presidents constituents i el president actual del CCR ha d’anar 
i es on es posarà sobre la taula el document de conflicte d’interessos inclús amb la societat que 
pugui tenir-ne. 
La Dra. Vega comenta que la S. de Pediatria no ha trobat encara el relleu del membre de la junta 
ni del comitè científic.  
 
 
Junta ordinària del CERP 
El dia 22 de novembre de 2024 el president del CCR va participar en el Congrés del CERCP a Galicia 
i entre altres coses el tema importat es la reunió de les 22 entitats que formen el CERCP, el CCR 
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és part constituent no una societat col·laboradora. Uns dels temes principals va ser les reunions 
amb l’ERC i com es funcionaria en aquest sentit. Agraint al CCR la facilitació d’aquestes reunions 
al congrés d’Atenes. Com l’ERC va trencar la seva relació amb el CERCP donat que no es van posar 
d’acord en certs temes: connotacions de funcionament formatives o econòmiques no es van 
complir correctament i es va trencar el conveni. Ara el CERCP ha de demostrar que està interessat 
en la signatura del nou conveni però ho ha de demostrar, no serà un procés ràpid. 
Per altre banda l’ERC va notificar que a Espanya hi ha una altre entitat que gestiona cursos. 
El dr. Ruiz fa la consulta si el CERCP té algun pla d’actuació cap aquesta nova entitat, en resposta:  
no es pot evitar que surtin noves entitats a nivell nacional que siguin organitzadores de cursos  
per tant el CERPC intentarà tenir tractes amb aquestes noves entitats per a intentar que 
pertanyen al CERP. 
Amb l’entitat que fa referencia el Dr. Ruiz no hi haurà aquesta possibilitat degut a la manera 
d’actuar. 
També pregunta en quina posició està el CCR a ser membre constituent , en resposta: no ha de 
renovar cap conveni, tenim un vots i ens han demanat la participació en els grups de treball. 
 
 
Consens despeses gestió CCR. Petites despeses i congressos 
S’ha enviat a nivell privat el dos documents  petita despesa i congressos  
El Dr. Ruiz comenta que hi ha el punt 5 , del document de congressos, hi ha el termini que 
considera que és molt just. 
S’ha de justificar amb la sol·licitud del congrés. 
Es comenta que si és instancia del CCR es passa al document de petita despesa i si es presentat 
per alguna persona s’ha de determinar vàrem. 
Es decideix  que primer han de presentar la sol·licitud del projecte . 
S’ha està fent un document de criteri general de petita despesa per a passar-li al comitè científic 
per a que facin una normativa interna que digui: que,  com i de quina manera. 
Podrien ser per pack. O una modalitat tipus beca amb una ajuda econòmica tancada. 
En modalitat provisional queda pendent de el punt cinc, s’ha de modificar el tex: dient que quant 
vostè tingui aquesta intenció presenti expedient i després ja el tancarà (ho ha de acabar de 
redactar en Pablo Escanez)  
Punt sis, import i cobertura de l’ajut, s’ha de valorar si son packs i parlar amb el comitè científic i 
que acabin de decidir. 
En el pressupost anual ha d’haver una partida de pack/subvencions pels congressos. 
S’ha de configurar dos fulls de liquidació petita despesa per a tenir el resum a l’hora de signar per 
tresoreria i presidència. 
 
Vídeo, difusió RCP 
Es va presentar al coordinador de xarxes socials i comunicació, el Sr. Benjamin Tesillo, una idea 
per a la realització d’un vídeo de difusió i informació , interès poblacional. De les bases de la 
reanimació i que sigui una informació ràpida  
Realitzar 1 vídeo de 5 minuts per donar informació en aules, etc.. i després l’edició d’ un vídeo 
mes petit que es prengui a xarxes socials 
Ell farà el vídeo divulgatiu, s’accepta i es posarà en coneix per a que tingui accés lliure. 
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Temes pendents / actualització coordinació 
Es recorda que el coordinador pot ser convidat  no a les reunions del consell podent-li assignar a 
l’ordre del dia un punt per a que doni explicacions. 
Explicacions:  
Grup SVI_TES: El grup ha justificat amb un document l’ampliació de les hores del curs de SVI-TES, 
actualment té 5 hores presencial i hauria de passar a  8 hores presencials i 8 online, per a que 
doni temps que els alumnes liderin un cas. S’accepta i es modificarà les hores a coneix 
El CCR és pioner en aquest tipus curs 
El CERCP va demanar, en la reunions del grups de treball del congrés de Galicia, que el CCR tingues 
una participació activa en els grups de treball i acompanyament a l’ERC. 
Ja es té el líder del grup de treball de SVB i s’ha realitzat la convocatòria dels membres que acaba 
el dia 8 de gener. Que per whatsapp ja han començat a realitzar tasques del grup. 
Grup SVA, després de reis tenen la primera reunió que no l’han pogut fer abans. 
Grup SVI, ja han realitzat una primera reunió on han distribuït les tasques. 
Grup SVAT, hi ha pendent gravar els vídeos del nou curs i poder-los penjar al moodle pendent de 
realitzar el trasllat de la informació general al curs moodle i poder posar en marxa el curs a 
principis d’any. 
S’ha disparat el preu dels vídeos i d’estant buscant nou pressupost donar que ara son 15 vídeos 
de 3 minuts de tècniques 
Grup Centres educatius, avui han tingut una reunió amb escola Pia i han sortint amb bona 
sensació i volen continuar amb el projecte de Centres educatius. I en el tema d’adults no s’han 
posat a cap acord però les portes estan obertes. 
 
Traducció Guies ERC 2025 
S’ha rebut una invitació de l’ERC per les traduccions de guies, que canalitzarien els grups de 
treball del CERCP.  Però se li han de fer propostes. 
Hi ha una figura que participarà al menys per organitzar a les persones presentades pel CCR que 
serà la figura del coordinador i una figura que ha ofert el seu ajut que és  el representant 
institucional pel seu coneixement en aquests treballs  i s’ha de fer una crida als grups de treball , 
donat que necessitem gent motivada. 
Primer. L’ERC,  ho farà amb aplicatius de traducció i després es repassarà pel grups presentats 
Dr. Molina s’ofereix a la traducció i revisió catalana de tot. 
Hi ha la recompensa que surt en el llibre el nom de les persones que han traduït. 
 
Assessorament CCR al Decret de desfibril·ladors 
Aquest projecte és portat pels doctors Molina, Ruiz i Escalada, per part del CCR. 
Ja s’han realitzat 2 reunions amb departament de salut.  
El Dr. Molina explica i dona l’opinió de les persones que porten aquest projecte. Va ser una reunió 
una mica problemàtica. El CCR va presentar la seva proposta que seria fonamentalment el tema 
de la formació, es va proposar formació reglada per a primer interventors i  per la  ciutadania i 
que el departament de Salut es comprometés a fer una campanya continuada de difusió, 
divulgació , conscienciació sobre la mort sobtada, sobre el suport vital, sobre el RCP i la 
desfibril·lació. Aquest producte ja ho té el CCR. Va ser molt ben acceptat per la gran majoria de 
les persones presents a la reunió. 
Per tant el que s’hauria de pactar és la realització de un curs ”Plus”  donat que el departament 
no té la part econòmica i el curs seria per les persones interessades que no son primers 
intervinents.  
El Sr. Hernández comenta que en aquesta reunió veu que hi ha 3 temes: 

• Projecte Planuc /SEM formació dels primers interventors 

• Projecte de divulgació publica i el CCR havia de participar amb alguna persona experta 

• Participar explícitament en la realització del decret 
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Es comenta que unes de les premisses per a que no fer formació reglada a la ciutadania és que 
els fessis difusió i divulgació reglada.  És a dir que el CCR portes un programa formatiu al 
departament de salut per a que tothom dones la mateixa divulgació. 
 
Al acabar la reunió es va parlar que tot els contingut científic que pogués derivar-se del decret 
tant de la part divulgativa com de la part formativa fos a càrrec del CCR. I per tal de que no hi 
hagués cap mena de dubte seria del CCR de la Fundació Acadèmia de Ciències Mediques de 
Catalunya i Balears, no va desagradar la idea. 
Queda pendent el projecte Document de consens amb la Dra. Moreno i el Dr. Molina, per a 
sanitaris 
S’aprova que tiren endavant els projectes per part dels 3 doctors que estan d’acord en seguir 
treballant. Que comptin amb els membres de la junta. 
 
  
Dates properes juntes 2025 
Noves reunions cada 6 setmanes a les 16:00 hores 

• 21 gener 

• 04 març 

• 29 abril 

• 27 maig  

• 8 juliol (seu Acadèmia Carrer Diputació)  

• 16 setembre  

• 28 octubre  

• 09 desembre 
S’accepten les dates i el canvi a les 6 setmanes 
 
Precs i preguntes 
Document de criteris comuns pels membres del comitè científic que han de presentar les 
societat que composen el CCR, per tant s’ha dissenyat un document que serveixi de guia i 
buscar una mica de homogeneïtat.  
 
Curs Socmic:  Alerta pacients i resposta ràpida  
S’han trobat que l’Acredita no els accepta l’acreditació donat que ells tenen obertes les 
avaluacions i l’acredita només accepta 3 intents, degut a això s’ha de modificar el curs al moodle 
i es necessita un nou pressupost a l’entitat que ho ha dissenyat i demanen una ajuda a la socmic 
del 50 %  i la resta al CCR. Esperen que no pugi molt es pressupost. 
Preguntar si es pot realitzar un manteniment anual i estudiar altres alternatives  
Se aprova aquesta despesa per part del consell 
 

La reunió s'acaba a les 19:25  hores 


